



«Fifth Ocean Ham Aviator's Club» <https://www.aviaham.org>

Rules of the Award SX1AFM

“70 Years of the Hellenic Air Force History Museum”

The **Hellenic department of the «Fifth Ocean Ham Aviator's Club»** will activate event during **1-30 September 2020**. These days are dedicated to the 70 Years since the Establishment of the Hellenic Air Force History Museum. The license to use the special call **SX1AFM** has been granted by the **Ministry of Infrastructure and Transport**. A special permit has also been granted by **the honorable Chief of Air Force**. The photographs that it is used in the award were given by the courtesy of the **commander of the museum**. For this purpose, the following award was designed by P. Stavropoulos and G. Petrakis:



The Hellenic Air Force History Museum was established in 1950. The Mission of the museum is: recording, documenting and promoting the History and tradition of the Air Force, in order to preserve the historical memory and the dissemination of the Aviation Idea. The site of the museum is:

<https://www.haf.gr/en/history/hellenic-air-force-history-museum/>

The «**Fifth Ocean Ham Aviator's Club**» has members radio amateurs that have strong relationship with aviation and parachuting. Greece has two members in the club:

11. Polydoros Stavropoulos (SV1AHH) member number #555 and

12. George Petrakis (SV1GGF) member number #556.

Hams of all countries are welcomed to have contacts with the:

1. two operators with the special call sign **SX1AFM**, and
2. **all members** of the Fifth Ocean Club

to radio amateur bands **3,5 - 50 MHz, in all modes.**

Please be patient with the CW mode because we will work traditionally with a semi-automatic key and not with software.

The contacts will be counted only during the days of the activity (1 to 30 September 2020). The two Greek members of the «Fifth Ocean Ham Aviator's Club» SV1GGF and SV1AHH will activate the special call sign **SX1AFM** from Piraeus Hellas.

The conditions for completing the award:

Required points = 30.

- contacts with the temporarily given special callsign **SX1AFM** : **10 points.**
- contacts with the **members of the Fifth Ocean Club**: **5 points.**

Repeated QSOs are only allowed on different bands in any mode and different types of mode in the same band.

The award is issued free of charge in electronic form through the site

<https://aviaham.hamlog.ru/diplom/>

QSL cards via: Hamlog.ru, e-QSL, LotW, QRZCQ.com, QRZ.com, Hamlog.eu, CLUBLOG.org, DCL.darc.de, DXmaps.com **(QSLs NOT VIA BUREAU)**

Award is available to **SWL's** only via e-mail. Please send us the log.

Best 73s de SV1AHH and SV1GGF

e-mails: sv1ahh@yahoo.gr and sv1ggf@gmail.com





«Fifth Ocean Ham Aviator's Club» <https://www.aviaham.org>

Условия диплома SX1AFM

“70 Years of the Hellenic Air Force History Museum”

Греческий департамент клуба «Пятый Океан» будет проводить активность в течение **1-30 сентября 2020**. Эти дни посвящены юбилею 70-летия создания Музея ВВС Греции (Hellenic Air Force History Museum). Лицензия специального позывного **SX1AFM** была представлена **Ministry of Infrastructure and Transport**. Специальное разрешение также предоставлено **Почетным Главнокомандующим ВВС (the honorable Chief of Air Force)**. Фотографии, которые используются в дипломе, были любезно предоставлены **Командиром Музея**. Для этой цели был разработан дизайн диплома P. Stavropoulos и G. Petrakis:



Музей истории ВВС Греции (the Hellenic Air Force History Museum) был основан в 1950. Миссия музея: запись, документирование и популяризация Истории и традиций ВВС, с целью сохранения исторической памяти и распространения идей авиации. Сайт музея:

<https://www.haf.gr/en/history/hellenic-air-force-history-museum/>

В клубе «Пятый Океан» члены клуба, которые тесно связаны с авиацией и парашютным спортом. В Греции есть два члена клуба:

1. Polydoros Stavropoulos (SV1AHH) member number #555 and
2. George Petrakis (SV1GGF) member number #556.

Радиолюбители всех стран приглашаются для выполнения Диплома. Защищаются QSO со следующими радиостанциями:

1. два оператора специального позывного **SX1AFM**, и
2. **все члены** клуба «Пятый Океан»

на радилюбительских диапазонах 3,5 - 50 MHz, и всех видах модуляции.

Пожалуйста будьте терпеливы в CW потому что мы будем работать традиционным полуавтоматически ключом а не с программным обеспечением.

Контакты (QSO) будут защищаться только во время дней активности (1 по 30 сентября 2020). Два греческих члена клуба «Пятый Океан» SV1GGF и SV1AHH будут активны специальным позывным **SX1AFM** из Piraeus Hellas.

Условия для выполнения диплома:

Необходимо набрать 30 очков.

- контакты с временным специальным позывным **SX1AFM** : **10 очков.**
- контакты с **членами клуба «Пятый Океан»**: **5 очков.**

Повторные QSO только на разных диапазонах и различными модами.

Диплом выдается бесплатно в электронном формате на сайте

<https://aviaham.hamlog.ru/diplom/>

QSL карточки через: Hamlog.ru, e-QSL, LotW, QRZCQ.com, QRZ.com, Hamlog.eu, CLUBLOG.org, DCL.darc.de, DXmaps.com **(QSLs NOT VIA BUREAU)**

Диплом для **SWL's** только через e-mail. Пожалуйста присылайте нам лог.

Best 73s de SV1AHH and SV1GGF

e-mails: sv1ahh@yahoo.gr and sv1ggf@gmail.com

